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Protokół  z  obrad Protokół  z  obrad 
Komisji  Edukacji, Kultury i SportuKomisji  Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miejskiej w CzeladziRady Miejskiej w Czeladzi

z dnia 29 lutego  2016 r. z dnia 29 lutego  2016 r. 
================================================================================================================

Tryb zwołania: Posiedzenie zwołane zgodnie z planem pracy. 
Prowadzący  obrady:  Radny  Włodzimierz  Jaros  (z-ca  przewodniczącego  komisji)  –  z uwag  na
nieobecność Przewodniczącego  komisji. 
Porządek obrad: 

1. Zajęcia pozalekcyjne w szkołach
2. Przyjęcie do wiadomości sprawozdania  z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i 
placówkach prowadzonych przez Miasto Czeladź. 

3. Sprawy różne

Czas trwania posiedzenia: 16:30 do  16:55
Frekwencja członków komisji na posiedzeniu:  
Obecni członkowie komisji:

1. Ewa Fronczek,
2. Marian Kita,
3. Włodzimierz Jaros,
4. Marek Kocoń,
5. Katarzyna Pilc,
6. Marcin Gadecki,
7. Janina Wcisło.

Nieobecni członkowie komisji :
8. Andrzej Mentel,

Pozostałe osoby obecne na posiedzeniu:  
 Z-ca Burmistrza Baeta Zawiła
 Naczelnik  Małgorzata Ochęduszko Ludwik 
 Kierownik Referatu Ilona Grudzień

Rozstrzygnięcia/ ustalenia w trakcie posiedzenia: 
Komisja  nie miała uwag do otrzymanego materiału  i nie wypracowała wniosków  do tematów:  
1.   Zajęcia pozalekcyjne w szkołach
2.  Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach
awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Miasto Czeladź.
Radny Marian Kita poruszył   kwestię braku podwyżek dla nauczycieli  i  uzyskał  odpowiedź,  że na
podwyżki odpowiada minister edukacja  nie organ samorządu. 
Komisja nie otrzymała do zaopiniowania projektów uchwał. 

Przebieg posiedzenia: 
Włodzimierz Jaros- otwarcie posiedzenia komisji. Odczytanie porządku obrad. 
Ad. 1. 
Zajęcia pozalekcyjne w szkołach
Członkowie komisji  nie mieli pytań do otrzymanego materiału. 

Ad. 2. 
Przyjęcie do wiadomości sprawozdania  z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez
Miasto Czeladź. 

Marian Kita- czy pensje na dzień dzisiejszy stoją, czy są podnoszone o 2%? Czy nauczyciele więcej
zarabiają?
Ilona Grudzień-  podwyżek nie było od 2012 r,  ustala je minister edukacji.  Nauczyciel  by stać się
nauczycielem  kontraktowym  to  odbywa  staż  9  miesięczny.  Nauczyciel  kontraktowy  by  stać  się
nauczycielem mianowanym odbywa staż po 2 latach pracy w szkole 2 lata i 9 miesięcy. 
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Marian Kita- dlaczego od 2012 r nie podniesiono nauczycielom  pensji? przecież była inflacja. 
Ilona Grudzień- to nie organ ustala pensje tylko minister edukacji. 
Marian Kita-  dobrze, ale co wy zrobiliście, wystąpiliście do ministra  by zadbać o ich byt?
Ilona Grudzień-popieramy związki zawodowe. 
Małgorzata Ochęduszko Ludwik- sama idea podniesienia płac jest bardzo słuszna, ale na terenie
miasta istnieje  kilka grup pracowniczych które potrzebują podwyżki. Komu podnieść i czy w ogóle i
dlaczego to mają być nauczyciele, to trudna kwestia. Jeśli  taka jest wola Rady to trzeba wskazać
dodatkowe środki w budżecie. 
Marian Kita-  to,  że są inne grupy pracownicze,  że musi  być  sprzątaczka,  woźna i  palacz to jest
oczywiste. To, że oni nie mają płac zagwarantowanych przez państwo to nie podlega dyskusji. Jeśli
chodzi o nauczyciela który jest tak doświadczony i dokształcony i w zamian nic nie otrzymuje to jest
skandal.  Minister to jest  fikcyjna  osoba, ile  razy ktoś u niego był  i  spytał  kiedy nasi  nauczyciele
dostaną podwyżki? 
Ilona Grudzień- nauczyciele protestują w Warszawie. 
Marian  Kita-  a  ile  nauczycieli  protestowało  w  Czeladzi,  ile  było  autobusów w Czeladzi  by  mogli
pojechać do Warszawy. 
Ewa Fronczek- kierownictwo urzędu za wiele nie może. To co możemy jako samorząd to robimy.
Wyposażenie klas, zajęcia dla dzieci, spokój dla nauczycieli. Nie możemy się czepiać pani burmistrz
czy pani naczelnik w kwestii pensji. Uważam, że nasze szkolnictwo jest dobrze prowadzone
Marian Kita- tu nie chodzi by w klasie było mniej uczniów. Ja chodziłem do klasy gdzie było ponad 40
osób. Czasy stalinowskie już minęły, nikt nie może bać się o prace i każdy ma dobrze zarabiać. Z tego
co pani robi to nie tylko satysfakcja w postaci dyplomu ale i w postaci większej pensji. Musi pani mieć
określone  pieniądze.   Przez  4  lata  nie  było  podwyżek  więc  pytam co się  stało-  państwo stanęło
całkowicie? To kwestia walki, kto umie wywalczyć to sobie wywalczy.  My jesteśmy również od tego by
cały nauczycielski stan był w jak najlepszej kondycji. 
Ad. 3. 
Sprawy różne
Brak  tematów. 
Włodzimierz Jaros- zamknięcie posiedzenia komisji. 

Prowadzący obrady komisji :

mgr  Włodzimierz Jarosmgr  Włodzimierz Jaros

W załączeniu :
1. Lista obecności członków komisji,
2. sprawozdanie  z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Miasto Czeladź. 
3. Informacja z zajęć pozalekcyjnych w szkołach. 

 Protokolant : Katarzyna Gierat
 Protokół został napisany i wyłożony do wglądu w Referacie Obsługi R.M. dnia: 29.02.2016
 Protokół został podpisany przez prowadzącego obrady, dnia 29.02.2016
 Protokół został  przekazany do umieszczenia  w BIP, dnia:  ………………………

2 2


